



POWER OF ATTORNEY	ДОВЕРЕННОСТЬ
<p>July 17, 2020 Kyiv, Ukraine</p> <p>By this Power of Attorney, "Megogo" LLC (registration number: 38347009, address: Novokonstantinovskaya St., 18-V, Kiev, 04080, Ukraine) is a legal entity registered under the legislation of Ukraine (hereinafter also the "Licensee"), represented by Director Alexander Kachanko, acting on the basis of the Charter, given that the Licensee is a licensee of the mark for goods and services "MEGOGO", which operates in Ukraine by virtue of international registration No. 1141871 of 28.04.2012 on the basis of the Madrid Agreement on the International Registration of Marks (hereinafter also - "Trademark") on the basis of the License Agreement No. 16 dated 03.09.2012, authorizes:</p> <p>Internet Copyright Management LLC (registration No 35892152), address: location: Vyborgska street, house 42-A, room 221, Kyiv, 03067, Ukraine), is a legal entity registered under the laws of Ukraine (hereinafter also - "ICM"), to perform legally significant actions related to the protection of the Trademark from unlawful use by third parties persons and the territory of Ukraine, as well as in relation to sites available on the territory of Ukraine. In the exercise of the powers provided for by this power of attorney, the ICM is granted the following rights:</p>	<p>«17» июля 2020 года Киев, Украина</p> <p>Общество с ограниченной ответственностью «Меогого» (код ЕГРПОУ: 38347009, местонахождение: ул. Новоконстантиновская, 18-В, Киев, 04080, Украина) является юридическим лицом, зарегистрированным по законодательству Украины (далее также «Лицензиат»), в лице Директора Качанко Александра Александровича, действующего на основании Устава, учитывая что Лицензиат является лицензиатом знака для товаров и услуг «MEGOGO», который действует на территории Украины в силу международной регистрации № 1141871 от 28.04.2012 года на основании Мадридского соглашения о международной регистрации знаков (далее также - «Торговая марка») на основании Лицензионного договора №16 от 03.09.2012 года, уполномочивает:</p> <p>Общество с ограниченной ответственностью «Интернет Копирайт Менеджмент» (код ЕГРПОУ 35892152, местонахождение: улица Выборгская, дом 42-А, комната 221, г. Киев, 03067, Украина), является юридическим лицом, зарегистрированным по законодательству Украины (далее также - «ИКМ»), совершать юридически значимые действия, связанные с защитой Торговой марки от неправомерного использования третьими лицами и территории Украины, а также в отношении сайтов, доступных на территории Украины. Во исполнение полномочий, предусмотренных этой доверенностью, ИКМ предоставляются следующие права:</p>
<p>-Collect information on the Internet and local nets relevant to infringement of Copyright Holder's property rights; -Take part in negotiations on all issues connected with the protection of the Trademark on the Internet and local nets; -File letters, requests and claims on behalf of the Copyright Holder to infringers or any third parties; -Prevent and eliminate infringement of Copyright Holder's rights in the Trademark, including, but not limited to, posting, dissemination and distribution of illegal of the Trademark on the Internet and local nets;</p>	<p>- Собирать информацию в Интернете и локальных сетях о нарушении имущественных прав Лицензиата; - участвовать в переговорах по всем вопросам, связанных с защитой Торговой марки в Интернете и локальных сетях; - Отправлять нарушителям или любым третьим лицам письма, запросы, претензии от имени Лицензиата; - предотвращать и исключать нарушения прав Лицензиата на Торговую марку, включая (но не ограничиваясь) незаконное размещение и распространение Торговой марки в Интернете и локальных сетях;</p>

<p>- File requests on behalf of the Copyright Holder to any third parties, whose activity is connected with the usage of the abovementioned Trademark on the Internet and local nets (including, but not limited to websites owners, websites administrators, hosting providers and Internet providers) concerning acquiring of moderators (administrative) rights (accesses), and also to use such rights/accesses on behalf of the Copyright Holder to delete/remove illegal use of the Trademark on the Internet and local nets and respective links;</p> <p>-Apply all legal measures for takedown of prevent unauthorized use Trademark from the Internet and local nets.</p>	<p>- направлять запросы от имени Лицензиата любым третьим лицам, деятельность которых связана с использованием вышеуказанной Торговой марки в сети Интернет и локальных сетях (включая, но не ограничиваясь, владельцев сайтов, администрации сайтов, хостинг-провайдеров и Интернет-провайдеров) по получения модераторами (административных) прав, а также пользоваться такими правами от имени Лицензиата с правом удаления информации о Торговой марке из Интернета и локальных сетей и ссылок на них;</p> <p>- принимать все законные меры для предотвращения несанкционированного использования Торговой марки из Интернета и локальных сетей.</p>
<p>This Letter of Authorization is not transferable and shall be valid until April 28, 2020.</p>	<p>Полномочия по этой доверенности действительны до 28 апреля 2022 без права передоверия.</p>
<p>The power of attorney is executed in Russian and English languages. In case if there is a discrepancy between the Russian and English versions, the Russian language will prevail.</p>	<p>Доверенность составлена на русском и английском языках. В случае несоответствия между текстами на русском и английском языках текст на русском языке будет иметь преимущество.</p>

Качанко А. / Качанко А.А.

Директор / Директор

